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Odgovor na poslansko vprašanje dr. Franca Trčka v zvezi z urgentnimi politikami na področju 

porodništva

Vlada Republike Slovenije (v nadaljnjem besedilu: Vlada) je prejela pisno poslansko vprašanje dr. 

Franca Trčka v zvezi z urgentnimi politikami na področju porodništva. Poslanec piše, da se bo v 

naslednjih petih letih upokojilo 120 babic. Zanima ga, s katero nujno potrebno urgentno politiko se 

bomo soočili s tem izzivom, ker nas drugače čaka zapiranje porodnišnic.

Vlada v nadaljevanju odgovarja.

V letu 2018 je bilo po javno dostopnih podatkih Podatkovnega portala Nacionalnega inštituta za javno 

zdravje v zdravstvu zaposlenih 75 babic in 245 diplomiranih babic. Od tega je 1 diplomirana babica in 

večina babic s srednješolsko izobrazbo (64) starih 50 let ali več. Razlog za takšno nesorazmerje pri 

babicah s srednješolsko izobrazbo je dejstvo, da se izobraževanje že nekaj časa izvaja samo še na 

visokošolski ravni. V starostnih skupinah 55 do 59 let in 60 do 64 let, v katerih so osebe, ki so že ali še 

bodo v naslednjih petih letih dosegle starostno mejo za upokojevanje (60 let), pa je 54 babic. 

Visokošolski program babištva, ki traja tri leta, izvaja Zdravstvena fakulteta Univerze v Ljubljani, ki je v 

študijskih letih 2016/2017 in 2017/2018 razpisala po 30 vpisnih mest, v študijskih letih 2018/2019 in 

2019/2020 pa po 20 vpisnih mest. V študijskem letu 2020/2021 je predvideno povečanje števila 

vpisnih mest na 30 mest. V naslednjih petih letih bo torej študij babištva predvidoma zaključilo okoli 

130 babic.

Glede na zgoraj navedene podatke o predvidenem upokojevanju v naslednjih petih letih (54 babic) in 

oceno števila študentov, ki bodo v naslednjih petih letih zaključili študij babištva (130) torej ne 

pričakujemo težav s popolnjevanjem tega kadra. 


